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Protokół nr 20/2017 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 30 czerwca 2017 r. 

 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 1345 dokonał Przewodniczący Komisji p. Patryk 

Kaźmierczak, który na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu 

uczestniczy 3 członków Komisji, co stanowi wymagane przepisami kworum,  

w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 

do protokołu.   
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Analiza remontów i inwestycji przeprowadzonych w szkołach w 2016 r.  

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 3). 
 

Ad. 1 Analiza remontów i inwestycji przeprowadzonych w szkołach w 2016 r.  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła materiał, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

W roku szkolnym 2015/2016 Miasto Inowrocław było organem prowadzącym dla 7 

szkół podstawowych, 4 gimnazjów oraz Zespołu Szkół Integracyjnych, w skład 

którego wchodzi Szkoła Podstawowa Integracyjna i Gimnazjum Integracyjne, do 

których uczęszczało 5947 uczniów szkół, 87 dzieci realizujących w szkołach 

podstawowych roczne przygotowanie przedszkolne. W roku szkolnym 2016/2017 

Miasto Inowrocław jest nadal organem prowadzącym dla 7 szkół podstawowych, 4 

gimnazjów oraz Zespołu Szkół Integracyjnych, w skład którego wchodzi Szkoła 

Podstawowa Integracyjna i Gimnazjum Integracyjne, do których uczęszcza 5507 

uczniów szkół, 52 dzieci realizujących w szkołach podstawowych roczne 

przygotowanie przedszkolne.  

Remonty i inwestycje przeprowadzone w szkołach w 2016 r.  

W 2016 roku zestawienie wydatków budżetowych przedstawiało się następująco: 

Szkoły podstawowe 80101 

§ 4270 zakup usług remontowych – 61 471,00 

§ 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych – 513 569,00 

§ 6060 wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych – 31 574,00 

Gimnazja 80110 

§ 4270 zakup usług remontowych – 42 360,00 

§ 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych – 289 756,00 

§ 6060 wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych – 6 150,00 

W 2016 roku w następujących szkołach przeprowadzono wymienione remonty 

 i inwestycje: 



Szkoła Podstawowa nr 2  

- wymiana pokrycia dachowego na kwotę  - 119 506,34 zł 

- zakup zestawów komputerowych  - 15 999,01 zł 

- zakup zmywarki  - 11 573,49 zł 

Szkoła Podstawowa nr 4 

- remont sal lekcyjnych  - (I etap)  69 988,51 zł 

- remont sali gimnastycznej  - 16 520,62 zł 

- naprawa centralnego ogrzewania -  1 442,29 zł 

Szkoła Podstawowa nr 6 

- remont posadzki w pomieszczeniach klasowych -  7 300,00 zł 

- modernizacja boiska sportowego Orlik  - 103 461,28 zł 

Szkoła Podstawowa nr 9 

- przebudowa infrastruktury kanalizacyjnej wraz z pracami towarzyszącymi  - 

10 578,00 zł 

- modernizacja systemu monitoringu wizyjnego (zakup kamer i uchwytów)  - 6 725,44 

zł 

Szkoła Podstawowa nr 10 

- wykonanie IV etapu ogrodzenia  - 60 000,00 zł 

- wykonanie prac dekarsko-blacharskich na dachu budynku szkoły -  12 133,43 zł 

Szkoła Podstawowa nr 11 

- modernizacja ogrodzenia szkoły - 14 570,50 zł 

- remont kuchni i gabinetu wice dyrektora  - 7 995,00 zł 

- remont klas i korytarza na I piętrze  - 47 084,41 zł 

- położenie chodnika z kostki brukowej  - 29 999,96 zł 

Szkoła Podstawowa nr 16 

- zakup telewizora  - 4 000,00 zł 

Zespół Szkół Integracyjnych 

- modernizacja systemu przyzewowego szkoły  -  3 690,00 zł 

- montaż podłogi, wymiana rur, baterii w sali biologicznej  - 3 087,40 zł 

- adaptacja sali biologicznej na pokój nauczycielski  - 30 000,00 zł 

Gimnazjum nr 1 

- wymiana pokrycia dachu  - 95 553,51 zł 

- prace remontowe pomieszczenia przylegającego do auli szkolnej  - 16 752,51 zł 

- wykonanie remontu ogrodzenia  - 17 431,19 zł 

- remont klatki schodowej  - 7 551,94 zł 

- remont instalacji sanitarnej  - 5 621,78 zł 

- remont korytarza  - 5 908,00 zł 

- remont podłóg w piwnicy i pomieszczeniu gospodarczym  - 7 058,99 zł 

Gimnazjum nr 2 

- remont dachu budynku  - 39 768,95 zł 

- wymiana oświetlenia w salach lekcyjnych  - 11 900,94 zł 

- remont schodów wejściowych i montaż balustrady  - 12 730,50 zł 

- wymiana oświetlenia w salach lekcyjnych  - 4 099,59 zł 

Gimnazjum nr 3 

- modernizacja korytarzy szkolnych i klatek schodowych   - 151 850,00 zł 

- rozbudowa monitoringu  - 6 150,00 zł 

- dostawa i montaż urządzeń sprawnościowych  - 16 000,00 zł 



Gimnazjum nr 4 

- montaż stolarki okiennej w holu szkoły  - 4 670,00 zł 
 

W dyskusji głos zabrali: 
 

Stanisław Skoczylas: 

Jak długi jest okres gwarancji orlików? 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Okres gwarancji wynosi 5 lat.  
 

Stanisław Skoczylas: 

Przy Szkole Podstawowej nr 11 jest zapisany wydatek związany z położeniem 

chodnika z kostki brukowej za kwotę ok. 30 000 zł. Czy ten chodnik jest długi? 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

To jest dość długi odcinek, remont tego chodnika był konieczny.  
 

Elżbieta Jardanowska: 

Moim zdaniem ten chodnik to była najbardziej potrzebna inwestycja. Byłam w tej 

szkole z Komisją Oświaty i dzieci uczęszczające do tej szkoły chodziły w okropnych 

warunkach tym chodnikiem.  
 

Stanisław Skoczylas: 

W Gimnazjum nr 2 jest zapisane oświetlenie w salach lekcyjnych na kwotę ok. 12 000 

zł. Tak duża kwota była przeznaczona na oświetlenie? 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Ta kwota obejmuje całkowitą wymianę okablowania instalacji, lamp itd.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Czy jest jakiś dokument mówiący o postępowaniu przetargowym dla szkół? 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Nie, bo do tej pory nie było takiej potrzeby.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Czy planuje się wykonanie boiska szkolnego w SP-10 w najbliższym czasie? 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Z własnych środków w najbliższym czasie nie planuje, być może ze środków 

zewnętrznych. Szkoła Podstawowa nr 9 też nie ma boiska.  
 

Innych pytań nie było przystąpiono do głosowania.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego materiału? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony materiał.  
 

Ad. 2 Sprawy wymagające opinii Komisji. 



Spraw wymagających opinii Komisji nie było.  
 

Ad. 3 Sprawy bieżące. 
 

Nie było. W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji o godzinie 1415. 

 

 

Przewodniczący Komisji: 

 

Patryk Kaźmierczak 

 

Protokółowała: 

 

Justyna Gaczkowska 


